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Tid och plats  7 oktober 2014 kl. 15.30–18.15, Kommunhuset Broby 

  

Närvarande Patric Åberg (M) ordförande 

Tommy Aspegren (FP), vice ordförande 

Sven-Arne Persson (S) 

Mats-Erik Nilsson 

Inger Nilsson  

Jan-Åke Lennartsson 

Birgith Linde 

Ledamöter 

 

 

 

Ersättare  

 

Övriga närvarande Jakob Thorsteinsson, verksamhetschef 

Anna-Lisa Simonsson, enhetschef 

Gunilla Marcusson, MAS 

Elisabet Olsson, kvalitetsutvecklare 

Kerstin Wanstadius, sekreterare 

 

 

Justerare Inger Nilsson 

  

Justeringens utförande 2014-10-15 kl. 14.00 

Kommunhuset, enheten Administration och utredning 

  

Underskrifter  Paragrafer 20-28 

  

 Sekreterare Kerstin Wanstadius 

   

 Ordförande Patric Åberg (M) 

   

 Justerare Inger Nilsson 

 

  

http://www.ostragoinge.se/
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§ 20 

Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet.   

 

§ 21 

Gemensam information KPR och KHR 

Ny Patientlag och Nationell patientöversikt (NPÖ) 

Gunilla Marcusson, MAS informerar om den nya Patientlagen som träder i kraft 2015-01-01. 

Lagen ska stärka och tydliggöra patientens ställning, främja patientens integritet, 

självbestämmande och delaktighet. 

Nytt är att patienten ska ges möjlighet att välja utförare av offentligt finansierad primärvård och 

öppen specialiserad vård i hela landet. Man ska dessutom kunna välja fast läkarkontakt få 

tillgång till en fast vårdkontakt i annat landsting samt lista sig i annat landsting. 

 

Gunilla informerar även om ”Sammanhållen journal”, nationell patientöversikt (NPÖ) som gör 

det möjligt för behörig vårdpersonal att med patientens samtycke ta del av journalinformation 

som registrerats hos andra landsting, kommuner eller privata vårdgivare. 

 

Gunilla uppmanar föreningarna att diskutera innebörden i den nya lagstiftningen och gärna 

återkomma till henne om mer information behövs. Det är viktigt att informationen sprids så 

brett som möjligt. 

 

Socialstyrelsens ”Min guide till säker vård” (delas ut på sammanträdet) kommer att användas i 

kommunen i kontakter med patienter och andra. 

 

Gunillas presentation sänds ut tillsammans med protokollet. 

 

§ 22 

Val av justerare 
Inger Nilsson väljs att justera protokollet. 
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§ 23 

Dagordning 
Dagordningen godkänns.  

 

§ 24 

Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkänns.  

Kommentar: det kom inte någon inbjudan till invigningen av sporthallen i Knislinge. Patric 

menar att det var ett misstag och att vi måste se över hur vi bjuder in till olika evenemang. 

 

§ 25 

Information från handikappomsorgen 

Brukarundersökning Bostad med särskild service 

Elisabet Olsson informerar om den brukarundersökning som genomfördes inom boende med 

särskild service.  

 

Under våren 2014 skickades enkäter ut till 33 personer med boende i gruppbostad eller 

serviceboende. 26 boende har besvarat enkäten, vilket ger en svarsfrekvens på 79 %. Enkäten 

berör följande områden: kontaktmannaskapet, genomförandeplanen, bemötande, aktiviteter, 

maten och trygghet och trivsel. Enkätresultatet visar att de boende är nöjda med sitt boende. 

Områden där förbättringar kan göras är framför allt inom fritids- och kulturaktiviteter för de 

boende. 

 

Mats-Erik påtalar att det finns för lite kännedom inom vissa boenden om fritidsaktiviteter 

samt att det inte finns motivation för att delta i de aktiviteter som anordnas i kommunen. 

 

Rapporten skickas ut tillsammans med protokollet. 

 



    

 

 

  

 

 

 

 

 

  

Protokoll - Kommunala Handikapprådet 

2014-10-07 

Justerandes sign. Utdragsbestyrkande 

 

 

Sid 4/6 

 

 

Forts. § 25 

 

Brukarundersökning Daglig Verksamhet 

 

Under våren 2014 skickades enkäter ut till 50 deltagare i den dagliga verksamheten. 40 

deltagare har besvarat enkäten, vilket ger en svarsfrekvens på 80 %. Enkäten berör följande 

områden: kontaktmannaskapet, genomförandeplanen, bemötande, aktiviteter och 

sysselsättning och trygghet och trivsel. Enkätresultatet visar att deltagarna i stort är nöjda med 

den dagliga verksamheten. Områden där förbättringar bör göras är deltagarnas delaktighet, 

genomförandeplaner och kontaktmannaskapet. 

 

Rapporten skickas ut tillsammans med protokollet. 

 
Gruppboende  

Kommunen har nu köpt den tomt som behövdes för att det ska kunna byggas ett gruppboende. 

Projektledare är Anna-Lisa Simonsson, hon har rapporterat om läget till Omsorgs- och 

utbildningsutskottet.  

Boendet ska ha 250 kvm med 6 lägenheter. Inflyttning februari 2016. Målgruppen är för dem 

som är i behov av en lugn miljö med tillgång till naturen. 

En arbetsgrupp har börjat titta på olika alternativ utifrån målgruppen. Tanken är att det ska 

finnas boende för olika målgrupper.   

 

Verkstads gatan kommer att vara kvar. 

 

Det behöver planeras för ett nytt boende efter färdigställandet av det som ska byggas nu.  

 

Riktlinjer för jämkning av boendekostnad inom LSS 

 

Anna-Lisa informerar om att ett ärende om förtydligande av riktlinjen gällande 

förmånsbeloppet utifrån det som fastställdes när det infördes i kommunen. Det handlar om 

anpassning i förhållande till försäkringskassans regler om vad som ska bifogas ansökan. 
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Organisation 

 

Monika Andersson är enhetschef handikappomsorg och LSS, Maria Nilsson är biträdande 

chef och Misan Wretling arbetsledare. 

 

§ 26 

Frågor från referensgruppen 

Hur tänker kommunen använda PRIO-pengarna (stimulansmedel till landsting och 

kommuner för insatser mot psykisk ohälsa)? 

 

Det har bildats en Priogrupp: Jakob Thorsteinsson, Ulla Wram, Håkan Ewerman och Camilla 

Windeborn beslutar om hur pengarna ska användas. 

Man har beslutat om en utbildning inom Stöd och omsorg samt Elevhälsa, Family Labs som 

innebär gemensam plattform över gränserna. 

Läs mer om Family Labs här http://www.family-lab.se/ 

 

Hur tänker kommunen förhindra social isolering för personer över 65 år med psykisk 

funktionsnedsättning? Kompassen är ju för personer upp till 65 år. 

 

Kompassen är även till för äldre.     

Cheferna inom LSS-verksamheterna kommer att bjuda in handikapporganisationerna för att få 

till stånd en gemensam diskussion i sakfrågor. 

 

Finns det planer för grupper/mötesplatser för yngre personer med psykiska 

funktionsnedsättningar 

 

Lanternan finns för de lite yngre.  

Det förs en dialog i verksamheterna  och frågan ska diskuteras på mötet som cheferna bjuder 

in till. 

 

Hur är planerna för Skogsbrynet? 

Det ska finnas en plats för växelvård men den är inte kopplad till om man har dagvård. 

http://www.family-lab.se/
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Forts. § 26 

 

Skogsbrynet ska fortfarande ha sin grundstomme att vara demensboende men kunna ha en 

avdelning för personer med somatisk vårdbehov men som även har minnesproblematik. 

 

Hur tänker ni lösa ”fadäsen” med andrahandskontrakten?  

Det är fortfarande inte klart om vad som gäller när det gäller första- respektive 

andrahandskontrakt. IVO har kommit med olika besked som kommunen begärt förtydligande 

på. 

 

Bil- och bussavsaknaden på gruppbostäderna är ett problem. Kan man inte lösa det på 

något smidigt sätt? Många bilar används ju inte på kvällar och helger. 

 

Daglig verksamhet har buss som kan bokas. Det finns även andra bilar som är tillgängliga 

under kvällar och helger.  

Verksamheten ska se över riktlinjer för användning av bilar på boendena och även 

möjligheten att använda kommenens bilar. 

 

§ 27 

Övrigt 
Kommunikation och information måste förbättras, det händer att saker inträffar som 

organisationerna inte vet om. Ex. ritningsgranskningar, invigningar, större förändringar i 

verksamheterna. 

 

Föreningarna har efterfrågat Samverkansforum inom LSS. Monika Andersson bjuder in till 

möte för diskussion om detta.  

 

§ 28 

Mötets avslutning 
Patric Åberg (M) tackar för visat intresse och avslutar mötet. 


